

ACTION SUDBURY-Citizens Against Impaired Driving, offers bursaries to high school students who wish to pursue post-secondary studies in a college or university. Each bursary has a value of \$500.00. These bursaries will be awarded to eligible students who attend a high school in the City of Greater Sudbury.

Eligibility Criteria:

- 1) Be a full time student, in their last year at a high school and who is registered to attend a college or university in the 2018 fall term.
- 2) Be actively involved with a recognized school group in the fight against drinking and driving.
- 3) A letter from the school being attended confirming the involvement of the student.
- 4) Provide an official receipt from the college or university to be attended.

Procedures:

The application form must be received by **March 31st**. The confirming letter of attendance and receipt from the university or college must be received no later than **September 15th**.

MAIL TO: Action Sudbury~Citizens Against Impaired Driving
 P.O. Box 2875 Station "A"
 Sudbury, On
 P3A 5J3

ACTION SUDBURY-Citoyens Contre L'Ivresse au Volant, offre des bourses d'étude aux étudiants (es) qui poursuivent des études post-secondaires dans un collège ou une université. Chaque bourse à une valeur de \$500.00. Les bourses seront attribuées aux étudiants (es) qui fréquentent une école secondaire dans la ville du Grand Sudbury.

Critères d'éligibilité:

- 1) Être étudiant (e) à temps plein et à sa dernière année dans une école secondaire et qui est enregistré dans un collège ou une université pour la période commençant à l'automne 2018.
- 2) Être activement impliqué, dans un groupe reconnu, contre l'ivresse au volant.
- 3) Une lettre, venant de l'école fréquentée, confirmant la participation de l'élève dans la lutte contre l'ivresse au volant.
- 4) Fournir un reçu officiel du college ou université qui sera fréquenté (e).

Procédures:

Le formulaire de demande attaché doit être reçu avant **March 31, 2018**. La lettre confirmant d'assistance et le reçu de l'université ou l'université doit être non reçue plus tard que **Septembre 15, 2018**

Poste à: Action Sudbury~Citizens Against Impaired Driving
 P.O. Box 2875 Station "A"
 Sudbury, On
 P3A 5J3